
  

 

  
 
 
 

PROTOKOLL FRA MØTE I LANGHUS MENIGHETSRÅD 13.10.20 KL 19.00 – 

21.15, LANGHUS KIRKE 

 

Til stede:  Erik Bråtveit Holm, Matilde Opsahl, Solveig Vegge Antonsen, Solvor Larsen, 

Liv Magnhild Østebrød, Dag Pagander, Gunnar Ingvaldsen og Terje Baugerød.  

 

I tillegg møtte sekretær Hanne Børresen, uten stemmeberettigelse og menighetspedagog  

Kristin H Svendsen til sak 66/20 og 68/20. 

 

Forfall:   

Medlem:  Charlotte Næss og Tom Egil Nordengen 

Vara: Helle Borschenius Bjørg Bakken og Jan Kåre Baumann. 

 

 

Sak 65/20    Godkjenning av innkalling, saksliste og protokoll 

Saker under eventuelt A) Avisabonnement og B) Dato for årsmøte  

 

Vedtak: Innkalling 13.10.20 ble godkjent med nevnte saker til sak 69/20 

Eventuelt. Protokoll 16.9.20 ble tatt til etterretning. 

 

Votering: Vedtatt med 7 stemmer for, 0 stemmer mot. 

 

 

Sak 66/20 Samtale med Kristin H Svendsen, menighetspedagog 

  Tiltak og arrangement: 

• babysang – en kjerne på 5-8 stk, vært maks 17 i høst – veldig gøy. Er 

populært fordi vi har drop in – ikke påmelding for kurs over 8 uker. 

• 3- og 6-års bok er delt ut, ca 10 stk på hvert av tiltakene 

• SuperOnsdag er gjennomført to ganger, ca 50 stk første gangen (ved 6-års 

bok) og ca 25 stk andre gangen (utdeling av 3-års bok) 

• Inviterte 5.trinn til Soul Children – de er 5-6 stk. Hvis de er 5 betalende 

medlemmer kan vi melde dem inn i Acta og være et lokallag. Dirigentene 

skal få dirigentkurs og har i høst fått litt hjelp til å ha mer struktur på 

øvelsene.  

• Bistår Baluba innimellom 

• Kirkedag 30. okt – alle på 3.trinn inviteres til å være i kirken på plan.dagen 

til skolen 

• Skal ha 4-års bok, kirkerotter og lys våken i november 

• Inviterer til og bidrar på barnehage og skolegudstjenester i desember 

 

Vedtak: Saken ble tatt til orientering.   

 

Votering: Vedtatt med 7 stemmer for, 0 stemmer mot. 

 DEN NORSKE KIRKE 
 Langhus menighet 



Sak 67/20 Julemesse 

Det blir ingen julemesse slik vi kjenner den fra tidligere. Vi ønsker å 

gjennomføre en innsamling til menigheten. De som gir et bidrag, blir med i 

trekningen av noen premier. Vi oppfordrer til bruk av Vipps (Vippsnr 544258), 

men overførsel til konto (kontonr 1644.05.99854) kan også gjøres.  

 

 

Vedtak: Erik B Holm utarbeider en flyer og spør om Eva Widenoja kan hjelpe 

til. Denne flyeren må promoteres på facebook, nettsiden, i kunngjøringer og 

deles ut til så mange som mulig. Solvor Larsen spør etter premier. 

Innsamlingen foregår i hele november og trekning av premier skjer onsdag 2. 

desember.   

 

Votering: Vedtatt med 7 stemmer for, 0 stemmer mot. 

 

 

Sak 68/20 Smittevern 

Det har kommet forespørsel fra dirigenten i Baluba om hva menighetsrådet 

tenker om smittevern og gjennomføring av kor for barn 3-6 år. Menighetsrådet 

håper øvelsene kan fortsette med klare regler sendt ut til foreldre og at man 

dropper servering. Da kan øvelsen kortes ned til 30 min også. Menighetsrådet 

ønsker også at vi fortsetter med SuperOnsdag, som planlagt, men kan justere 

ned mengden mat litt, siden det ikke har vært den største oppslutningen nå i 

høst.  

 

 

Vedtak: Hanne Børresen lager et skriv med kjøreregler for korøvelsen og 

snakker videre med dirigenten til Baluba. Vi fortsetter med SuperOnsdag som 

planlagt.  

 

Votering: Vedtatt med 7 stemmer for, 0 stemmer mot. 

 

 

Sak 69/20 Eventuelt 

A) Avisabonnemnet 

Staben ønsker seg abonnement på Vårt Land og lurer på om menighetsrådet 

kan betale dette. 

 

Vedtak: Menighetsrådet er positive til å betale abonnement på Vårt Land.  

 

Votering: Vedtatt med 7 stemmer for, 0 stemmer mot. 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

B) Dato for årsmøte 

Det skal gjennomføres et årsmøte hvor menighetens aktiviteter og økonomi 

gjennomgås. Forslaget er søndag 22. november.  

 

 

Vedtak: Langhus menighet avholder årsmøte søndag 22. november etter 

gudstjenesten. Hanne Børresen sørger for at det annonseres i ØB og på 

nettsiden.   

 

Votering: Vedtatt med 7 stemmer for, 0 stemmer mot. 

 

 

 

Orienteringssaker: 

- Fellesrådet: budsjett var den største saken på forrige møte, ordføreren fortalte at 

kommunen har dårlig økonomi og alt det søkes om, må begrunnes veldig godt. 

Utbedring av rømningsveier her i kirken, står på listen over ting som må gjøres. Vi 

kommer ikke til å få støtte til oppussing innvendig – typ maling av rom. 

Ungdomsdiakon for Langhus og Siggerud er en av tre saker som prioriteres av 

fellesrådet (+ kirkestue på Siggerud og isolering av kirketorget i Sofiemyr kirke).  

 

- Menighetshelgen ble avlyst (færre enn 10 påmeldte), men det var fint å se så mange 

som kom og var med på søndagen. Var en flott gudstjeneste. Vi håper vi kommer 

sterkere tilbake med menighetshelg.  

 

- Vi ønsker å åpne møtene med en åpning + Vår far, også avslutter vi møtene med 

velsignelsen.  
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